

115 學年度僑生、國際學生「通過認證考試」名單
List of Overseas Chinese and International Students who Passed the
Basic Subject Waivers Certification Exam
(Academic Year 2026/2027)

2026.09.03

以下名單內學生已通過本校「基礎學科認證考試（英文科）」，可免修大學英文，等同免修共同必修之外文領域課程及進階英語課程，給予學分（上下學期合計 6 學分）並計入畢業學分數內。有參加英文科認證考試但不在此名單上的同學則須修讀大學英文課程（或其他外語課程）以取得「共同必修外(英)文領域 6 學分」。

取得免修資格者，如已加選「大學英文」課程，請於選課系統中退選該課程。

如有任何疑問，請洽外文系辦公室陳助教：3366-3219

E-mail：cindychen@ntu.edu.tw。

The following is the list of students who passed the Basic Subject Waivers Certification Exam (College English subject), and thus can waive College English, obtain the required 6 English/Foreign Language credits, and waive the Online English Program. Students who took the English Subject Waivers Certification Exam but are not on this list need to take College English (or other foreign language courses) to fulfill the required 6 English/Foreign Language credits.

If you are on the list but have already added a College English course through the Online Course Selection System, please drop that course on your own.

If you have any questions, please contact T.A. Ms. Cindy Chen at the DFLL Office:
Tel: 3366-3219; E-mail: cindychen@ntu.edu.tw.

系所 Department	學號 Student ID
經濟學系 Department of Economics	B15303088
電機工程學系 Department of Electrical Engineering	B15901126
資訊工程學系 Department of Computer Science and Information Engineering	B15902092